
Schriftelijke vragen ex. Art 47 RvO aan het college van GS gesteld door A. Mourik - Geluk en D.G Boswijk 
(beide CDA) betreffende het instellen van een provinciale arbeidsmarktmonitor.  

 
Geacht college van Gedeputeerde Staten, 
 
Toelichting  

Aansluiting tussen onderwijs en arbeidsmarkt is een belangrijk onderwerp in het coalitieakkoord van de provincie 

Utrecht. De provincie heeft door onderzoeksbureau E,til een onderzoek naar de feiten, cijfers en trends laten 

uitvoeren over de huidige aansluiting van VMBO en MBO op de arbeidsmarkt. Hieruit blijkt dat de meeste 

leerlingen op mbo-niveau in Utrecht een studie kiezen met geen goede toekomstige arbeidsperspectieven en dat 

één op de vijf jongeren spijt heeft van de gevolgde opleiding. Verder blijkt uit het onderzoek dat het belangrijk is 

dat studiekiezers objectieve arbeidsmarktinformatie krijgen over het (regionaal) arbeidsmarktperspectief van 

opleidingen. Het CDA hoopt dat op korte termijn ontwikkelingen in gang worden gezet zodat de kans groter wordt 

dat jongeren studies gaan kiezen met goede toekomstsperspectieven. Het CDA heeft daarom de volgende 

vragen:    

1. Kent u het bericht ‘Branchevoorzitters techniek en Bouw willen ambitieuze agenda’  (29-3-2017) 

http://m.telegraaf.nl/dft/article/27903593/branchevoorzitters-techniek-en-bouw-willen-ambitieuze-agenda 

2. Wat is de reden dat er in zijn algemeen weinig samenwerking is tussen het (V)MBO en het 

bedrijfsleven?  

3. Hoe staat het met de samenwerking tussen het (V)MBO en het bedrijfsleven in de provincie Utrecht?  

4. Vervult de EBU op dit moment een rol om de samenwerking tussen het (V)MBO en het bedrijfsleven te 

verbeteren? Zo ja, op welke wijze en zo niet, waarom niet?  

5. Is de EBU de meest geschikte instantie om de samenwerking tussen  het (V)MBO en het bedrijfsleven te 

bevorderen of is er een andere instantie geschikter om deze rol te vervullen? Indien een andere 

instantie, welke instantie zou dat kunnen zijn?  

6. Is GS op de hoogte dat de gemeente Utrecht in 2016 voor de tweede keer een Utrechtse 

arbeidsmarktmonitor heeft opgesteld? https://www.utrecht.nl/bestuur-en-

organisatie/publicaties/onderzoek-en-cijfers/terugkerende-rapporten/arbeidsmarktmonitor-2016/ 

7. Is GS bereid om een provinciale arbeidsmarktmonitor voor de gehele provincie Utrecht op te stellen, 

zodat jongeren in de provincie Utrecht beter kunnen worden geïnformeerd over de provinciale en 

regionale arbeidsmarktperspectieven? Zo ja, op welke termijn zullen hiervoor stappen worden gezet en 

hoe zullen deze stappen er op hoofdlijnen uit zien?  

Namens CDA Provincie Utrecht, 

Hoogachtend, 

A. Mourik-Geluk  
CDA Statenlid 
 
D.G. Boswijk 
CDA Statenlid  
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